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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz valósan világszínvonalú felsőoktatása, 
felsőoktatási intézménye az országnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyetemeket rangsoroló neves szervezet, a Shanghai Ranking Consultancy augusztus közepén 
megjelentette a 2019-re szóló Academic Ranking of World Universities (ARWU) rangsorát. A 
kínaiak által már 2003 óta megjelentetett ARWU-rangsor idővel az egyik legismertebb egyetemi 
rangsorrá nőtte ki magát, így komoly jelentősége van annak, hogy kik is alkotják az élmezőnyt 
abban. Az ARWU magyar egyetemeket egyáltalán nem válogatott be idén a világ ötszáz legjobb 
intézménye közé.

Az ELTE teljesített már a rangsorban erősebben is, egészen 2015-ig a legjobb ötszáz stabil 
szereplője volt. A régió egyes felsőoktatási intézményei valamivel jobban teljesítettek a 
magyaroknál, pl. a prágai Károly Egyetem az első 300 között szerepel, az osztrák egyetemekből 
pedig hat intézmény is bekerült az ötszázas elitklubba.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, mi az oka, hogy idén ilyen gyengén szerepeltek a 
magyarországi egyetemek a világranglistán?

Mikor lesz valósan világszínvonalú felsőoktatása, felsőoktatási intézménye az országnak?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. augusztus 22. 
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